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با وجود حمایت جدی بایدن
کلونی و همسرش 

در برابر کاخ سفید ایستادند

همدلی| جورج کلونی با کاخ سفید تماس گرفت 
تا از کار همســرش بــرای محکوم کــردن رژیم 

صهیونیستی اسراییل دفاع کند.
به نقل از واشــینگتن پســت، در حالی که بایدن 
به شــدت از اقدام دادگاه کیفری بین المللی برای 
صدور حکم برای رهبران اســراییل انتقاد کرده و 
امل کلونی از افردی است که به شدت پیگیر این 
امر اســت، جورج کلونی از همسرش و تلاش وی 

حمایت کرد.
جورج کلونی، بازیگر برنده جایزه اســکار، چند 
روز پیــش با یکی از دســتیاران ارشــد بایدن 
تماس گرفت تا نارضایتی خود را از انتقاد رییس 
جمهــوری از اقدام دادگاه کیفــری بین المللی 
علیه رهبران اســراییل ابراز کند. این پرونده ای 
است که همسر کلونی، امل کلونی روی آن کار 

می کند.
بایدن حکم بازداشت کیفری از سوی دادستان های 
دیوان بین المللی کیفری بــرای بنیامین نتانیاهو، 
نخســت وزیر اسراییل و یوآو گالانت، وزیر دفاع را 
محکــوم کرده و به ویژه با کلمه »ظالمانه« از این 

حکم ابراز نگرانی کرد.
این بازیگر همچنین از احتمــال اعمال تحریم ها 
از سوی دولت آمریکا بر دیوان بین المللی کیفری 
ناراحــت بود، زیــرا در این صورت ممکن اســت 

همسرش مشمول تحریم شود.
این در حالی اســت که کلونی از چهره هایی است 
که قرار است در یک گردهمایی کمک مالی برای 
کمپیــن انتخــاب مجدد بایــدن در ۱۵ ژوئن در 
لس آنجلس شــرکت کند. برخــی از مقامات حالا 
نگران هســتند که این بازیگر مطرح از شرکت در 

جمع آوری کمک های مالی خودداری کند.
هفته هاســت کــه کمپین انتخاب مجــدد بایدن 
رقابتی بــرای جمع آوری کمک مالــی راه اندازی 
کرده است. گفته می شــود کلونی همچنان قصد 
دارد در کنــار جولیــا رابرتز و اوباما در مراســم 

جمع آوری کمک مالی شرکت کند.
کلونی از نامزدها و اهــداف دموکرات های آمریکا 
حمایت می کند. سال ۲۰۲۰، او بیش از ۵۰۰ هزار 
دلار به تلاش های کمپیــن بایدن کمک کرد و با 
مشــارکت در یک برنامه مجــازی ۷ میلیون دلار 

جمع آورد.
کریــم خــان دادســتان ارشــد دادگاه کیفری 
بین المللــی، ۲۰ مــه اعلام کرد تــلاش می کند 
نتانیاهو، گالانت، و ۳ تن از رهبران ارشــد حماس 
را به جنایات جنگی و جنایت علیه بشــریت متهم 

کند.
پــس از اعلام این خبر، امــل کلونی که وکیل 
حقوق بشــر بین المللی است، در بیانیه ای خبر 
داد کــه دفتر دادســتانی از او بــرای کمک به 
تحقیقات دعوت کرده اســت. این بیانیه توسط 
بنیاد کلونی برای عدالت منتشــر شــد که یک 
سازمان حقوق بشری اســت که او و همسرش 

راه اندازی کرده اند.
امــل کلونی گفــت از گام تاریخی که دادســتان 
دیوان کیفری بین المللی برای اجرای عدالت برای 
قربانیان جنایات در اســراییل و فلسطین برداشته 

حمایت می کند.
بایدن و دیگر رهبران ارشد دموکرات و جمهوری 
خــواه از این اقدام انتقــاد کردند و آن را کنار هم 
گذاشتن کاذب اسراییل و حماس خواندند. بایدن 
تاکید کرد: ما همیشــه در کنار اسراییل در برابر 

تهدید علیه امنیت آن خواهیم بود.
روز سه شــنبه، مجلس آمریکا لایحه ای را تصویب 
کــرد کــه تحریم هایــی را علیه دیــوان کیفری 

بین المللی اعمال می کند.
پس از عملیات طوفان الاقصی حماس در ۷ اکتبر، 
تهاجم تلافی جویانه اســراییل به غــزه منجر به 
کشته شــدن بیش از ۳۶۰۰۰ فلسطینی و بحران 

انسانی در این منطقه شده است.
در طول جنگ، بایدن به شدت از اسراییل حمایت 
کرده و بر حق آن برای دفاع از خود و ادامه دادن 
کمک های نظامی به آن تاکید کرده است. حمایت 
گســترده بایدن از نتانیاهو حــزب دموکرات را به 
شــدت متفرق کرده و ائتلاف شــکننده ای را که 
به انتخاب او در ســال ۲۰۲۰ کمک کرد، تهدید 

می کند.
کمپین کمک های مالی برای بایدن در ماه آوریل 
با حضور اوباما و بیل کلینتون در نیویورک بیش 
از ۲۶ میلیون دلار به دســت آورد و تا پایان آن 
ماه، بایدن نسبت به ترامپ برتری مالی داشت و 
گفته شــد در برابر گردآوری ۱۴۶ میلیون دلار 
پول نقد برای بایــدن، ترامپ و حزب جمهوری 
خواه ۸۸ میلیــون دلار جمع کرده اند، اما پس از 
آنکــه هیات منصفه منهتن ترامپ را در ۳۴ فقره 
جعل ســوابق تجاری مقصر تشخیص داد، ظرف 
۲۴ ساعت ۵۳ میلیون دلار به صورت آنلاین برای 

ترامپ جمع شد.

پس از یک دوره بیماری
»مینو افتاده« نوازنده ویولن و کمانچه 

درگذشت

همدلی| یکی از نوازندگان و مدرسان عرصه موسیقی روز 
هفدهم خــرداد بعد از تحمل یک دوره طولانی بیماری 
ســرطان دارفانی را وداع گفت.مینو افتاده از نوازندگان و 
مدرسان عرصه موسیقی روز هفدهم خرداد بعد از تحمل 

یک دوره طولانی بیماری سرطان دارفانی را وداع گفت.
مرحومه مینــو افتاده متولد اردیبهشــت ۱۳۳۷ از ۱۰ 
سالگی وارد هنرستان موسیقی ملی شد و با انتخاب ساز 
تخصصی ویلن تحصیلات موسیقی را زیر نظر استاد ژوژ 
مارتیروسیان تحصیلات موسیقی آغاز کرد و از سال اول 
دبیرستان به بعد ساز پیانو و ساز تمبک را هم فرا گرفت.

بعد از پایان دوره هنرستان وارد دانشکده هنرهای زیبای 
دانشــگاه تهران شد و به ادامه تحصیل پرداخت و از ۱۶ 
سالگی در ارکستر فرهنگ و هنر و ارکستر بانوان و گروه 
تمبک آن وزارتخانه زیر نظر استاد محمد اسماعیل شرکت 
کرد و اجراهای بسیاری را در اکثر شهرهای ایران داشت 
و در آن زمان در مرکز حفظ و اشــاعه موسیقی )صدا و 
سیما( نیز شروع به تدریس ویولن و کمانچه کرد و این 
همکاری تا زمان پایان کار مرکز ادامه داشت.این هنرمند 
بعد از پیروزی انقلاب اسلامی نیز در چندین گروه و آثار 
صوتی فعالیت داشت و کنسرت هایی در داخل و خارج از 
کشور نیز داشت و اخیرا بیشتر به کار تدریس در دانشکده 
پودمانی موســیقی و بنیاد رودکی و کلاس های معتبر 
آزاد مشــغول فعالیت بود.مراسم تشییع پیکر مرحومه 
مینو افتاده ساعت ۱۰ صبح روز جمعه هجدهم خرداد 
در قطعه هنرمندان بهشت زهرا )س( تهران برگزار  شد.

روزنامه همدلی درگذشــت مینو افتاده را به خانواده این 
هنرمند و خانواده موسیقی ایران تسلیت می گوید.

با آثاری از سهراب سپهری
مزایده  هنری آرتیبیشن برگزار می شود

همدلی| مزایده  آثار هنری آرتیبیشــن با ارایه  آثاری از 
هنرمندان به نام هنرهای تجسمی مدرن و معاصر برگزار 
می شود.به نقل از روابط عمومی گالری، مزایده »آرتیبیشن 
آکشن« با ارایه آثاری از هنرمندانی چون نصرالله افجه ای، 
شــیده تامی، محمدعلی ترقی جاه، پرویز تناولی، قاسم 
حاجی زاده، سهراب ســپهری، منوچهر صفرزاده )مش 
صفر(، محمدحسین عماد، مارکو گریگوریان، ارسیا مقدم، 
رقیه نجدی، منوچهر نیــازی، حمید هادی نژاد و هدی 
کاشی ها برگزار می شود.اولین مزایده آرتیبیشن آکشن در 
آبان ۱۳۹۸ برگزار شد. تا به حال ۲۹۱ اثر در این مزایده 
ارایه شده است. میانگین قیمت آثار فروخته شده در سال 
۱۴۰۲ برابــر با ۱۷۰ میلیون تومان بوده و تعداد آثار در 
هر مزایده بین ۱۰ تا۳۰ اثر است. مالکین آثار در این نوع 

مزایده، مجموعه دارها، گالری ها و واسطه ها هستند.
هدف از »آرتیبیشن آکشن« فروش آثار هنری با کیفیت 
حراج های آنلاین بین المللی است. آثار این مزایده با پایه 
قیمت ۲۰ تا۴۰ درصد پایین تر از برآورد قیمت پیشین 
آثار ارایه می شــود. آثار از میــان هنرمندانی که قبلاً در 
حراجی های معتبر شــرکت کرده اند، انتخاب و به حراج 
گذاشته می شوند. از مزیت های »آرتیبیشن آکشن« برای 
فروشنده ها می توان به شانس ارایه اثر در شرایط رقابتی 

برای خرید آثار ارزشمند اشاره کرد. 

همدلی| میثم درویشــان پور با اشاره به فعالیت 
هایش در زمینه استندآپ کمدی، خاستگاه این 
هنر را صحنه تئاتر دانســت چــرا که در ارتباط 

مستقیم با مخاطب شکل می گیرد.
»کمدی کلاب« عنوان باشگاه استندآپ کمدی 
اســت که به مدیریت هنری میثم درویشان پور 
بازیگــر، کمدیــن و کارگردان و بــا حضور ۱۰ 
هنرمند اســتندآپ کمدین  از فصل های یک تا 
سه خنداننده شو برنامه »خندوانه«، پس از اخذ 
مجوز از اداره کل هنرهای نمایشی، از ۱۱ خرداد 
ماه ســال جاری در پردیس سینمایی بام نیایش 

اجراهای خود را آغاز کرده است.
اســتندآپ کمدین های خنداننده شو در 

»کمدی کلاب«
میثم درویشــان پور مدیر گروه هنری »کمدی 
کلاب« دربــاره روند اجراها، دریافت نخســتین 
مجوز رســمی برای اجرای استندآپ کمدی از 
ســوی اداره کل هنرهای نمایشی و برنامه های 
آینده »کمدی کلاب« گفت: در سال ۱۴۰۰ و با 
پایان خنداننده شو ۳، سعی کردیم نگاهی ویژه به 
استندآپ کمدی داشته باشیم و این هنر را بیش 
از پیش به مردم معرفی کنیم. البته در خنداننده 
شو و بعضی جاها جسته و گریخته به آن پرداخته 
می شــد اما هنوز هیچ کس به طور تخصصی و 
متمرکز روی آن کار نمی کرد. اتفاقاً آن موقع در 
برخی کافه ها استندآپ کمدی به شکل کلاسیک 
اجرا می شد همانند آنچه که در کشورهای اروپایی 
برگزار می شود. در پایان خنداننده شو ۳، جلسه ای 
میان همه کمدین های فصل اول تا ســوم برگزار 
و بر اساس آن قرار شد باشگاهی تشکیل بدهیم 
تــا مردم بلیــت بخرند و به تماشــای اجراهای 
استندآپ کمدی بنشــینند. قبل تر از آن، من و 
بقیه کمدین های دیگر مثل محمد معتضدی، امیر 
کربلایی زاده و نفراتی دیگر اجراهای ویژه تک نفره 
داشتیم. منتها ما می خواستیم فضایی را به طور 
تخصصی به استندآپ کمدی اختصاص بدهیم. از 
آن جمع، حدود ۴۰ درصد با ما همراه شدند. این 

کار شروع شد و نتایج خیلی خوبی هم گرفتیم.
او درباره تفاوت استندآپ کمدی با دیگر شیوه های 
نمایشــی کمدی و جُنگ ها توضیح داد: راجع به 
تفاوت اســتندآپ کمدی با انواع مختلف کمدی 
روی صحنه باید نخست متذکر شد که آن اجراها، 
روتین است و به صورت دائمی یک نمایش اجرا 
می شود. در استندآپ کمدی اینطور نیست و هم 
کمدین ها دارند در هر ســانس عوض می شوند و 
مخاطبان در هر سانس، کمدین جدید می بینند. 
هم متن ها با هم تفاوت دارد و هم نوع شوخی ها 
متفاوت اســت. شــبیه آنچه کــه در دنیا اتفاق 

می افتد. مخاطب بلیت تهیه می کند که سه اجرای 
استندآپ کمدی ببیند. در کشورهای پیشرفته 
معمولا این شــکلی اســت که در هر سانس، دو 
نفر از ســه کمدین ناشناخته شده تر هستند و 
نفر آخر معمولاً کسی است که همه می شناسند. 
البته مردم تقریباً همه کمدین های گروه هنری 
»کمدی کلاب« ما را می شناسند و این مزیت ما 

است.
صحنه خاستگاه استندآپ کمدی است

این بازیگر خاستگاه استندآپ کمدی را صحنه تئاتر 
دانست و عنوان کرد: صحنه خاستگاه استندآپ 
کمدی است و این اجرا عملا تلویزیونی نیست با 
اینکه در خیلی از شبکه های تلویزیونی خارجی 
هم استندآپ کمدی نمایش داده می شود. ارتباط 
با تماشاگر مساله مهمی در استندآپ کمدی است 
و اصلا تعریف استندآپ کمدی اجرای یک نمایش 
تک نفره طنز با برداشتن دیوار چهارم تئاتر است 
و با مخاطب، چهره به چهره شــوخی می کند و 
حتی آنها می توانند در اجرا مشارکت داشته باشند. 
این تعریف و ســاختار واقعی استندآپ کمدی 
اســت. در تلویزیون ما، محدودیت بیشتر است 
چــون خانواده ها در کنار کودکان از هر قشــری 
آن را تماشــا می کنند. علی القاعده محدودیت ها 
در فضای اجرای صحنه ای کمتر اســت. اجرای 
اســتندآپ کمدی که مردم در صحنه می بینند، 
قاعدتاً با آنچه در تلویزیون دیدند، خیلی متفاوت 

خواهد بود.
این کمدین درباره اســتقبال قشرهای گوناگون 
از اجراهای اســتندآپ کمدی عنوان کرد: نکته 
جذاب تعامل قشرهای مختلف مردم برای من و 
دیگر اعضای این گروه که »کمدی کلاب« برای 
آنها تبدیل به خانه شــان شده، این بود که مردم 
چقدر سریع با استندآپ کمدی آشنا شدند، از آن 

استقبال کردند و چقدر آن را درست می شناسند. 
در اجراهای استندآپ کمدی کمدین های ایرانی 
آمریکایی یا خارجی می بینیم که آنها چه راحت 
با مخاطبان شــوخی می کنند و مخاطب جنبه 
شوخی را دارد. همیشــه در ذهن ما این بود که 
در ایران چنین اتفاقی ممکن نیست بیافتد چون 
مردم ناراحت می شوند و با هر موضوعی شوخی 
کنیم، به آنها بر مــی خورد. در »کمدی کلاب« 
این را تجربه کردیم و اصلا مشکلی به وجود نیامد. 
در ایــن اجراها مردم حین تماشــا و زمان انجام 
شوخی ها با کمدین مراوده می کنند تا یک طنز 
گفتاری بین آنها شکل بگیرد. این برای ما خیلی 
جذاب است چون نشــان می دهد مردم بیش از 
آنچه که ما تصور می کردیم، استندآپ کمدی را 

درک می کنند.
اجرایی با مجوز رسمی

درویشان پور درباره دلایلی که باعث شد آنها به 
ســمت اخذ مجوز از اداره کل هنرهای نمایشی 
برای اجرای اســتندآپ کمدی بروند، اظهار کرد: 
۲ سال از آغاز فعالیت »کمدی کلاب« می گذرد 
و فعالیت های ما دارد روز به روز گســترش پیدا 
می کند. ســالن هایی که در آنها اجرا می کردیم، 
کوچک بودند و مجبور می شدیم تعداد سانس ها را 
بالا ببریم از این رو به دلیل افزایش تعداد سانس ها، 
به توافق رسیدن با آن سالن سخت می شد. قبل 
از این، با مجموعه »تماس« همکاری می کردیم 
که فضای اجراها به سمت اجراهای کافه ای سوق 
پیدا کرده بود. بنابراین ترجیح دادیم تا دوباره روی 
فضای اجرای صحنه ای مانور بدهیم. سالن های 
بزرگ مثل پردیس ســینمایی بام نیایش نیاز به 
اخذ مجوز دارند. به همین دلیل، تصمیم گرفتیم 
مجوزمان را به شــکل رســمی دریافت کنیم تا 
بتوانیم در سالن های بزرگ تر و حتی شهرستان ها 

اجرا برویم. مجوز ما به اســم »کمدی کلاب« در 
اداره کل هنرهای نمایشی ثبت شده است. چون 
در حقیقــت، برای همه اجراهــا بازبینی صورت 

گرفته و مجوز برای آنها صادر شده است.
او ادامه داد: متأسفانه، تا به حال، در مرکز هنرهای 
نمایشــی چیزی تحت عنوان استندآپ کمدی 
وجود نداشــت که این اتفاق چند دلیل داشت. 
یکی اینکه به این هنر در ایران پرداخت نشــده 
بود که خوشبختانه، الان دارد این اتفاق می افتد 
و خــود اداره کل هنرهای نمایشــی قبول کرده 
که اســتندآپ کمدی یک هنر صحنه ای است و 
به شکل رسمی، این موضوع را پذیرفته اند. عملًا 
چالش های مجوز گرفتن اســتندآپ کمدی در 
قیاس با نمایش و انواع دیگر اجراهای صحنه ای 
سخت تر است. آن هم به این دلیل که بخشی از 
اجرای استندآپ کمدی بداهه است و بداهه گویی 
کمدین در لحظه روی صحنه قابل مدیریت کردن 
نیست که آیا این جمله قابل گفتن هست یا خیر 
چــون در لحظه اتفاق می افتــد. هرچند امکان 
توجیه کمدیــن در ارتباط با خطوط قرمز وجود 
دارد که شرایط اجرای رسمی به این شکل است 
و کمدین خــودش مدیریت می کند. البته که با 
اداره کل هنرهای نمایشی فضای خیلی دوستانه و 
صمیمی وجود دارد و مواردی که منجر به اختلال 
در اجرا شود، وجود نداشته و اجراها طبق سلیقه 
کمدین ها پیش رفته اســت. اصلاحاتی بوده که 

انجام شده و مشکلی از این بابت نداشتیم.
دعوت از استندآپ کمدین های شهرستان ها

درویشــان پور در پایان دربــاره برنامه های آتی 
»کمــدی کلاب« گفت: در حال آماده ســازی 
مقدمات یــک کار جدیــد در »کمدی کلاب« 
هستیم. قاعدتا هر شهری یک کمدین خوب دارد 
مثلا من در اســتان های قزوین و اصفهان چند 
کمدین کاربلد می شناسم؛ افرادی که به صورت 
حرفه ای استندآپ کمدی انجام می دهند. قصد ما 
این است از این هنرمندان هم دعوت کنیم تا به 
»کمدی کلاب« بپیوندند و چه در اجراهای تهران 
و چه در اجراهای شهرستان ها به ما اضافه شوند 
زیرا در آینده قصــد داریم »کمدی کلاب« را به 
شهرستان ها هم ببریم. بعد از اینکه اجراهای تهران 
به خوبی پیش رفت، رهسپار شهرهایی خواهیم 
شــد که درخواســت اجرا از ما کرده اند که از آن 

جمله می توان به شیراز و گیلان اشاره کرد.
میثم درویشان پور، نیما نافع، بهنام قاسمی، بابک 
باقرنیان، ساناز کرامت، هانا ستوهی، امیر ولی زاده، 
ســهیل غلامرضاپور، مصطفی احمدی شاهرود، 
متین نصیری، رضا نظری استندآپ کمدین های 
گروه هنری »کمدی کلاب« را تشکیل می دهند.

میثم درویشان پور کمدین درباره »کمدی کلاب« گفت: 

صحنه خاستگاه استندآپ کمدی است
رویداددریچه

همدلی|  فاطمه سادات جوادی کارگردان فیلم کوتاه »سردست« با 
اشاره به دغدغه تولید یک اثر برای امام حسین )ع( در ایام عزاداری از 

چالش های ساخت فیلمی با محدودیت های فراوان گفت.
فاطمه سادات جوادی کارگردان فیلم کوتاه »سردست« در رابطه با 
شــکل گیری ایده ساخت این فیلم و علت انتخاب این سوژه، گفت: 
ایده این فیلم محرم سال ۱۴۰۱ شکل گرفت. در این محرم تصمیم 
گرفتیم حتما تا قبل از پایان ماه صفر و ایام عزاداری یک فیلم برای 
امام حسین )ع( بسازیم؛ جلسات فکری و کارگروه فیلمنامه تشکیل 
دادیم و در قالب این جلســات یکســری ایده ها و سوژه ها را مورد 

بررسی قرار دادیم که جرقه اولیه فیلم »سردست« ایجاد شد.
او درباره داستان فیلم توضیح داد: فیلم »سردست« درباره حاج حبیب، 
آشپز با تجربه هیاتی است که متوجه می شود برای غذای نذری ظهر 
عاشورای هیات مشکلی پیش آمده و اکنون تصمیم حاج حبیب مهم 
و تعیین کننده است. سعی کردم چالش دراماتیک پیش آمده برای 
حاج حبیب را در انتخاب بین آبروی خودش و آبروی پسر نوجوانی که 
مسبب این ماجراست در بستر یک داستان مذهبی مطرح و حل کنم.

او با اشــاره به محدودیت زمان برای تولید اثر، بیان کرد: از روزی که 
این ایده عنوان شد و از لحظه ای که برای نوشتن فیلمنامه شروع به 
کار کردیم، فقط ۲ هفته زمان داشتیم تا فیلم را تولید کنیم. در این ۲ 
هفته به صورت شبانه روزی فیلمنامه را بازنویسی می کردیم و در کنار 
آن کارهای مرتبط با تولید اثر نظیر انتخاب بازیگر، انتخاب لوکیشن 
را انجام می دادیم و سایر کارهای مرتبط با تولید را جلو می بردیم. این 
زمان بسیار کمی برای ساخت یک فیلم کوتاه است ولی تمام توان تیم 
بر این بود تا کار را در همین زمان محدود تولید کنیم.این کارگردان 
با اشــاره به چالش های تولید این فیلم کوتاه، یادآور شد: به واسطه 
شرایط و محدودیت های مالی و بودجه کمی که داشتیم باید تمام 
کار فیلمبرداری را تنها در یک روز انجام می دادیم به همین منظور 
نگارش فیلمنامه باید به صورتی انجام می شد که بتوانیم کار را در یک 
روز شلوغ کاری ضبط کنیم. برای همین باید مدت زمان فیلمنامه را 

کم می کردیم تا فیلمبرداری در یک روز محقق شود.او افزود: انتخاب 
بازیگر مناســب دیگر چالش ما بود، بازیگری که برای این کاراکتر و 
نقش مناسب باشد و بتواند آن را تبدیل به شخصیت کند و در حد 
تیپ باقی نماند. تلاش ما این بود بازیگر مد نظر حائز شرایطی باشد 

که بتواند نقش آشپز یک هیات را حائز شخصیت کند.
این کارگردان فیلم کوتاه با اشاره به اینکه قبل از ضبط در لوکیشن 
اصلی، فیلم را در یک ماکت از قبل ســاخته شده فیلمبرداری کرده 
اســت، عنوان کرد: پس از انتخاب و تایید شــدن لوکیشن ضبط، با 

موبایل و با حضور دوستان پلان های 
مد نظر را در ماکــت فیلمبرداری و 
تدوین کردیم چــون ممکن بود من 
برای یک پلان ۲ انتخاب داشته باشم 
و یا تصمیم بگیرم بهتر است از کدام 
زاویه فیلمبرداری کنم یا مدت زمان 
فیلمبرداری هر پلان چقدر باشد و ... 
همه این مــوارد و حالت هایی را که 
مد نظرم بــود در ماکت فیلمبرداری 
و پــای میز تدوین آن ها را بررســی 
کردم، بر همین اساس دکوپاژ قطعی 
شــد ولی به هر حــال خیلی امکان 
دارد ســر ضبــط اتفاقاتی پیش بیاد 
مثلا شــرایط نورپردازی با نور مورد 
انتظار متفاوت باشد یا بازی بازیگر با 
حد مطلوب فاصله داشته باشد اما در 
نهایت از خروجی این اثر راضی بودم 
و »سردست« نزدیک به ذهنیتی که 

از آن داشتم ساخته شد.جوادی در پایان با اشاره به اینکه در داستان 
فیلم »سردست« یک خرابکاری اتفاق می افتد که مرتبط با گوشت 
سردست اســت از همین رو این نام برای فیلم انتخاب شده، گفت: 
»سردست« یک فیلم در مورد انسانیت است تا نشان دهیم چه چیزی 
از امام حسین )ع( یاد گرفته ایم. همه آن چه از امام حسین )ع( یاد 
گرفتیم انسانیت است از این رو در این فیلم کوتاه تلاش کرده ام این 
موضوع را به دور از شعارزدگی نشان دهم و بگویم همه انسان ها فارغ 

از سن، مذهب و جنسیت کرامتی دارند که باید حفظ شود.

فاطمه سادات جوادی کارگردان فیلم کوتاه »سردست«:
فیلم من بر کرامت انسانی تاکید دارد!


